
 

Åpen 

Styremøte 16.10.2024 
Møterom Levanger Rådhus. 
 
Deltakere 
Navn Initialer Tilstede Kommentar 

Svein Erik Veie  SEV X  

Espen Sivertsen ES X  

Tormod Hovd TH X  

Tor Einar Jørgensen 

Håvard Soknes Aunet 

Dag Kristian Halsan 

TEJ 

HSA 

DKH 

X 

X 

X 

Referent, teams 

 

 

John Olav Sørmo JOS X  

Kirsti Alstad KA X  

    

Saksliste: 

1. Forrige referat 
2. Årsmøteforberedelser – vedlagt utkast til årsmøtepapirer 
3. Åpne saker liste 
4. Info fra siste møte med SGA 27.8 
5. Eventuelt 

 
Referat: 

1. Forrige referat. 
Utsendt på Epost, OK. 

2. Årsmøteforberedelser – vedlagt utkast til årsmøtepapirer. 
Gjennomgått og redigert årsmøtepapirene. Legges ut på nett, oppdaterer så med regnskap og budsjett 
når regnskap er revidert. 

3. Åpne saker liste (Oppgaveliste for styret). 
Gjennomgått og oppdatert med ny status på åpne saker. 

4. Info fra siste møte med SGA 27.8 
a. Reguleringsplan Tomtvatnet sør gjennomgått. 
b. Ny skitrase, restplass demningen, utvidet parkering. Utsatt til neste år. 
c. Serviceavgift. Vi har fortsatt ikke mottatt regnskap for bruk av serviceavgifta for de siste 

åra på tross av gjentagende purringer fra Tomtvasslaget. 
d. Dugnad. Dugnaden ble utsatt til neste år. 
e. Diskutert hva som skal være vinterbrøytet vei. Det er Tomtvasslagets klare standpunkt 

at det kun er hovedveien som skal brøytes med finansiering gjennom bompenger. 
Tomtvasslaget er innforstått med at utvidet brøyting på Grønningen og frem til 
demningen vil kunne medføre ytterligere økte bompengesatser. 
Eventuelle private initiativ med ønske om brøyting inn til enkelteiendommer eller 
områder med flere hytteeiendommer - fra hovedveien - må etter Tomtvasslagets syn, 
fortsatt avtales og finansieres av de det gjelder. 

f. Jakthyttta ved Ralln som mulig topp plass? SGA er positiv til dette. Tomtvasslaget kan ta 
ansvar for plassen. Vedlikehold kan dekkes av serviceavgifta. 

g. Befaring ny skitrase. SGA fikk ikke til dette i høst. 
5. Eventuelt. 

Skal vi utvide med en bok til for å registrere seg for trekking av premie på årsmøtet? 
Foreslår at vi har en bok på gapahuken beregnet på barn. Boka på Høgskjøtingen er mer egnet for 
voksne. 
 
Neste møte: Årsmøtet. 


